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Değerli Basın mensupları ; 

12 Eylül Referandumu ile toplu sözleşme hakkı tanınan memurların geçen yıl yapılan  sözleşmesinde bir takım hak ve 

kazanımları bugüne kadar yaşadığımız enflasyon farkını ancak  kurtardı. Önümüzdeki dönemde 0 enflasyon dahi olsa kamu 

çalışanları geçen yıl taban aylığa  yapılan zammın erimesi ile mağdur duruma düşmektedir.  

Özellikle sağlık iş kolunun nitelikli özellikli ve sorumluluk gerektiren iş kolu olması nedeniyle  yıllardır devam eden 

 mağduriyetleri daha da artacaktır. Dünyanın en ağır ve uzun eğitimini  almış her vakada ciddi sorumluluk üstlenen sağlık  

çalışanlarının özlük hakları maalesef asgari  ücretli düzeyine inmektedir. 

Önceki Sağlık Bakanı Sayın Recep Akdağ giderayak gerçekten somut ve mantıklı bir konuşma  yaparak Sağlık çalışanlarının özlük 

açısıhakları ve sağlıkta uygulanan şiddetle ilgili başarısız  olduğunu ifade etmişti. Bu  Sadece bir önceki sağlık bakanı döneminde 

değil daha önceki  bakanlar döneminde de özlük haklarından sağlık çalışanları gerçekten mağdur edildiği  gibi sistemin ve 

kurumların açıkları sağlık çalışanını  hedef yapmak amacıyla tüm siyasilerce  suistimal edilmiştir.  

  

Sistemin yanlışlarını sağlık hizmeti verenlerin üzerine fatura edilmesi siyaseten prim yapma  alanı olarak değerlendirilmiştir ve  

ne yazık ki bu yanlışlık silsileler halinde devam etmektedir.  

 Benzer eğitim almış ve sorumluluk taşıyan meslek gruplarının elde etmiş olduğu hak ve  kazanımları  hekimlere ve sağlık 

çalışanlarına da aynı  düzeyde özlük haklarının derhal  sağlanmasını istiyoruz.  

 Bu güne kadar söz verilmiş olmasına rağmen polise, itfaiyeciye, askere ve gazetecilere verilen  ve  bizlerinde tasvip ettiği 

yıpranma hakkı henüz sağlık çalışanlarına verilmemiştir. İvedilikle  bu kayıpların devam edilmesinin takipçisi olacağız. 

 Yine önceki Sağlık Bakanının başarılı olmadığını belirttiği sağlıkta şiddet giderek artmakta  sağlık çalışanlarının moral ve  

motivasyonunu bozmaktadır.  

 Kamu işvereni konumunda olan Hükümet meslek örgütlerini ve sendikaları birbirine  kırdırarak değil, bütünleştirerek 

emeklerimizin karşılığının verilmesinin doğal hakkımız  olduğunu düşünüyoruz.  

 Halkımıza daha iyi hizmet sunmaktan başka amacı olmayan sağlık ve sosyal hizmet alanında  örgütlü bulunan sendika, dernek 

ve odalar olarak ücretlerimizin iliştirilmesi ve ek  ödemelerimizin emekliliğe yansıtılması için bugüne kadar yürüttüğümüz  

mücadeleyi  büyüterek yolumuzda yürüyeceğiz.  

 Örgütlü gücümüzle 2014 toplu satış sözleşmesini yırtmak, 2014 bütçesinde hakkımız olan  insanca yaşamaya yetecek ve  

emekliliğe yansıyacak ücreti almak için mücadelemizi  haklarımızı alıncaya kadar sürdüreceğiz.  
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 Balıkesir Tabip Odası adına Balıkesir 
Büyükşehir Belediyesi 2014-2019 dönemi 
Stratejik plan hazırlık toplantısına Tabip Odası 
Başkanı Dr.Fikret ŞAHİN ve Tabip Odası 
Denetim Kurulu üyesi Dr.Altuğ CANÖZLER 

katıldı. 
 

 

Toplantıda söz alan Dr.Fikret ŞAHİN, Defin ruhsatı ile ilgili 

yaşanan sıkıntıları ve çözüm önerilerini, tıbbi atık bertaraf 

tesisinin Balıkesir ilimize kazandırılması gerektiğini ve Çevreye 

duyarlı yeşil bir belediyecilik anlayışı olması gerektiğini, Kaz 

Dağlarının madencilik faaliyetlerine kurban edilmemesini ayrıca 

son zamanlarda yasalaşma sürecinde olan zeytin alanlarında 

maden aramaya izin veren yasa tasarısının sakıncalarını dile 

getirdi, odamız adına çözüme yönelik önerilerde bulundu. 



   

 

Balıkesir Tabip Odası olarak, İsrail’in Gazze’de sivil halk üzerinde uyguladığı devlet terörünü kınıyoruz.  

 17 Temmuz Perşembe akşamı İsrail’in başlattığı kara harekatında Gazze'de çoğu sivil olmak üzere 
yüzlerce insan, bütün dünyanın gözü önünde insanlık dışı askeri harekatının kurbanı olmaktadır.  

 İsrail çocuk, kadın demeden insanları katletmektedir. Bugüne kadar 400’ün üzerinde çoğu sivil Filistinli 
yaşamını yitirmiştir.  

 İsrail’in hedefleri arasında hastanelerde bulunmakta ve hastanelere başvuranların %30’u çocuklardan 
oluşturmaktadır. 

 Ayrıca İsrail'in saldırılarını sürdürdüğü Gazze'de tıbbi malzeme eksikliği en üst düzeye ulaşmıştır. 

 Filistin Sağlık Bakanlığı yetkililerinin yaptığı açıklamaya göre; depolardaki tıbbi malzemeler tamamen 
tükenmiş, elde sadece birkaç gün idare edebilecek tıbbi malzeme mevcuttur. 

 İsrail’in uyguladığı elektrik kesintileri nedeniyle hastanelerde verilmeye çalışılan tıbbi hizmetler 
aksamakta, gerekli cerrahi operasyonlar yapılamamaktadır. Ayrıca ambulans ve tıbbi yardımların 
girişine İsrail tarafından izin verilmemesi nedeniyle Gazze tam bir açık hava hapishanesi ve katliam 
alanına dönüştürülmüştür.  

 İsrail'in uluslararası hukuka ve temel insan haklarına aykırı uygulamalarıyla yürüttüğü savaş politikasına 
dur diyebilmek için uluslararası kuruluşlara sorumluluk düştüğü aşikardır.  

 Filistinli yaralılar için gerekli ambulans, gıda ve tıbbi yardımların Gazze’ye girişine izin verilmesi acil 
olarak gerekmektedir.  

 Ayrıca Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi'nin, bu saldırılardan dolayı İsrail'i kınayan ve yaptırımlar 
öngören bir kararı en kısa zamanda kabul etmesi ve uygulamaya koyması uluslararası kamuoyunca 
beklenmektedir. 

 Kamuoyuna Saygıyla Duyurulur. 

   

 Balıkesir Tabip Odası Yönetimi                        İzlemek için lütfen tıklayınız .  http://www.balikesirtabip.org.tr/ 

http://www.balikesirtabip.org.tr/


 Ülkemizde son yıllarda karşılaştığımız  sorunların çözümünde “İthal” yöntemi sıklıkla kullanılır olmuştur. Buğdaydan samana, Angusdan 
balığa kadar her şeyi ithal eder hale geldik. Son günlerde Sağlık Bakanımızın açıklamasıyla ülkemizde 30 bin hekim açığı olduğu ve bunun 
ithal hekimlerle karşılanacağını öğrenmiş bulunuyoruz. Şu ana kadar yaşadığımız deneyimler bize göstermiştir ki; İthal yöntemiyle hiçbir 
sorun halledilememiş sadece geçici süreyle sorun ötelenmiştir. Kaldı ki Hekim ithal etmek makina ithal etmeye benzemez, hekim yaşadığı 
toplumun kültürünü, hassasiyetlerini, örf ve adetlerini yaşamında içselleştirilmeli yani toplumun içinden yetişmiş biri olmalıdır.
       

 Ülkemizde hali hazırda 130 Bin civarında hekim, 86 tıp fakültesi bulunmaktadır. Her yıl tıp fakültelerinden 12 Bin üzerinde hekim mezun 
olmaktadır. Tıp Fakültesi sayısı bakımından dünyada 5. sırada yer almaktayız.  85 milyon nüfuslu Almanya’da dahi 36 tıp fakültesi, 
İngiltere’de 32 tıp fakültesi bulunmakta iken hekim açığından söz edilmesi bir şeylerin yanlış planlandığını göstermektedir. Sağlıkta 
Dönüşüm programı ile birlikte ülkemiz sağlık politikaları için bir deney alanına dönüştürülmüş, sağlık alanı yap boz sistemiyle 
düzenlenmeye çalışılmıştır. Halen oturmuş ve sürdürülebilir bir sağlık sistemi mevcut değildir. Karşılaşılan sorunlar günübirlik 
uygulamalarla çözülmeye çalışılmaktadır. İthal hekim olayıda böyledir. Ülkemizde hekim açığı olduğunu tabip odaları olarak 
düşünmüyoruz, sorun sağlık alanında planlama problemidir. Üstelik sağlık gibi kendine özgü dinamikleri olan bir alandaki sorunları asla 
ithal yöntemiyle çözemezsiniz kendi üretiminizle, birikiminizle ve eldeki mevcut imkanlarınızı en efektif şekilde kullanarak 
çözümleyebilirsiniz. Bakanlığın açıklamasındaki şu çelişkiye dikkatinizi çekmek istiyorum; Madem ülkemizde hekim açığı var, Neden 
kamuda çalışan hekimlere mesai saati sonrası serbest çalışma hakkı yasaklanıyor ?. Bu bir çelişki değil midir ? hem elinizdeki hekimlerin 
çalışmasını kısıtlayacak ve hatta yasaklayacaksınız hem de hekim açığı var hekim ithal etmemiz gerekiyor diyeceksiniz.  Eğer hekim açığı 
var ise sağlık sistemi oturmuş ileri batılı ülkelerde olduğu gibi hekimlere  sosyal güvenlik şemsiyesi altında serbest çalışma imkanı 
tanırsınız. Bu sayede hem hekim açığı varsa giderilmiş olur, hem de vatandaş kendi öz hekimlerinden daha kaliteli hizmet almış olur. 

 İthal hekim konusunda kendi doktoruna doğru düzgün özlük hakkı ve çalışma özgürlüğü vermeyen bir ülkenin ABD ya da Avrupa'dan 
hekim getiremeyeceğini açıktır. Afrika veya Sovyet Rusya'nın yıllarca hükmettiği ülkelerde hekimliğin çok düşük seviyede olduğu 
dünyanın en düşük tıp bilgilerinin verildiği yerlerden getirilen ithal hekimlerin eline halkın sağlığını bırakmayı akılcı yol olarak 
görmediğimizi bildirmek istiyoruz. 

 Tabip Odası olarak ülkemizin ithal hekime ihtiyacı olmadığını, hekim ithalinin özel hastaneler için ucuz ve niteliksiz hekim kaynağı olarak 
kullanılacağını düşünmekteyiz.   

 Bizler bu toplumun yetiştirdiği Türk hekimleri olarak vatandaşımızın karşılaştığı her türlü sağlık sorununu çözebilecek bilgi ve beceri 
birikimine sahip olduğumuza inanıyoruz, yeter ki bize evrensel hekimlik değerleriyle çalışma özgürlüğümüz tam anlamıyla tanınmış olsun 
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